
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU ODDÍLU ATLETIKY POLICEJNÍHO SPORTOVNÍHO KLUBU 
OLYMP PRAHA, Z. S. - č. 2023/14 
 
Místo a čas konání schůze: výbor oddílu se sešel dne 14. 12. 2023 v 16.00 hodin 
v zasedací místnosti oddílu atletiky ve víceúčelové hale v areálu OLYMP CENTRUM 
SPORTU MINISTERSTVA VNITRA, Za Císařským mlýnem 1063/5, Bubeneč, 170 00 
Praha 7. 

Svolání schůze výboru oddílu: schůzka výboru oddílu byla svolána předsedkyní oddílu 
atletiky, a to pozvánkou ze dne 8. 12. 2023. publikovanou na webových stránkách 
oddílu atletiky. 
 
Schůze výboru oddílu zahájena v 16:00 hodin předsedkyní oddílu atletiky Naděždou 
Koštovalovou. 
 
Přítomni: 
Naděžda Koštovalová 
Lenká Masná  
Jana Pavlíková 
Matěj Haranta 
Milan Mikunda 
Jindra Linhart 
 
Host: Filip Litavský od 16:30 hod. 
 
Zapisovatelem zvolena Jana Pavlíková.  
 
Schválen program schůze výboru oddílu: 
 
1. Kontrola předchozího zápisu, úkolů a zveřejnění zápisu, 
2. kontrola hospodaření, 
3. trenéři a smlouvy v roce 2024, 
4. příprava rozpočtu 2024, 
5. členská evidence a příspěvky, 
6. podpora oddílových závodníků – Smls a střediskových - medailistů z MČR, 

HMČR a odměny nejlepším trenérům, 
7. proplácení soustředění v roce 2024, 
8. dopis Jana Pleschingera, 
9. příprava volební členské schůze. 

 
 

1. Kontrola předchozího zápisu, úkolů a zveřejnění: 
Výbor odsouhlasil zveřejnění předchozího zápisu v termínu do jednoho týdne. 
 

2. Kontrola hospodaření: 
Hospodář oddílu informoval o výsledcích hospodaření za dosavadní období roku 2023, 
přičemž zdůraznil, že klub v mezidobí od poslední schůze výboru inkasoval prostředky 



z dotace Národní sportovní agentury Můj klub 2023 – 2. kolo a v současné době se 
finanční situace jeví jako dobrá. Výbor informace hospodáře s potěšením vzal na 
vědomí.  

 
3. Trenéři a smlouvy v roce 2024: 

 
Matěj Haranta výbor informoval o změnách u dohod o pracích konaných mimo pracovní 
poměr vyplývajících z poslední novely zákoníku práce. Výbor se shodnul, že stávajícím 
trenérům, kteří mají živnostenské oprávnění, navrhne uzavření smlouvy o trenérské 
činnosti s OSVČ, pro ostatní upraví text dohod o provedení práce a připraví související 
dokumenty. Smlouvy budou uzavřeny na půl roku. Jindřich Linhart ve spolupráci 
s Matějem Harantou je zavázán do vánočních svátků připravit návrh dokumentů, které 
budou elektronicky rozeslány trenérům k odsouhlasení. 
 
Výbor komunikoval možnost ustanovení vždy jednoho hlavního trenéra za danou 
mládežnickou kategorii. Úlohou vedoucího trenéra bude především koordinace aktivit a 
obousměrná komunikace, tzn jak na jednu stranu s výborem, tak na druhou stranu 
s trenéry dané věkové kategorie. Výbor navrhl následující adepty:  

Vedoucí přípravky – Jakub Jech nebo Anna Skálová. 
Vedoucí žactva – Michal Krčmář. 
Vedoucí juniorů a dorostu – Filip Litavský. 

Předsedkyni oddílu uloženo výše uvedené projednat se jmenovanými. Přítomný Filip 
Litavský vyjádřil s nominací souhlas. 

 
Výbor jmenovitě prodiskutoval a odsouhlasil výši odměn za trenérskou činnost 
jednotlivých trenérů na první pololetí roku 2024. 
 
 

4. Příprava rozpočtu na rok 2024: 
 

Výbor konstatoval, že rozpočet musí být vyhotoven a odeslán účetnímu spolku do 20. 1. 
2024. Výbor odesláním rozpočtu pověřil Jindřicha Linharta. 
 

5. Členská evidence a příspěvky: 
 
Matěj Haranta konstatoval, že je potřeba vést členskou evidenci řádně, tzn. evidovat 
platné kontaktní údaje, odstranit chyby v základních datech a v kontaktních údajích.  
Výbor s výše uvedeným vyslovil souhlas a diskutoval možnosti změn a zjednodušení 
výběru členských příspěvků. Výbor požádal Filipa Litavského o spolupráci na výše 
uvedeném a pověřil ho kooperovat s Jindřichem Linhartem. 
Výbor odsouhlasil, že pro rok 2024 nebudou umožněny individuální ani skupinové výjimky 
z ceny příspěvků pro atlety. 

 
6. Podpora oddílových závodníků – Smls a střediskových - medailistů z MČR, HMČR a 

odměny nejlepším trenérům: 
 



Výbor se shodnul, že medailistům z MČR v letní sezóně bude doplacena odměna za zisk 
medaile do výše, jaká byla vyplacena v roce 2022, tzn. pro kategorii žen a mužů 7 000,- Kč 
(zlato), 4 000,- Kč (stříbro), 2 000,- Kč (bronz), pro kategorii dorosteneckou a juniorskou 
3 000,- Kč (zlato), 1 000,- Kč (stříbro), 500,- Kč (bronz). Členům medailové štafety bude 
náležet každému ¼ částky odpovídající medailovému umístění v dané kategorii. Přehled 
medailistů je přílohou zápisu. Trenérům jednotlivých medailistů náleží odměna v poloviční 
výši. 
 
Výbor projednal možnost podpory pro nejlepší závodníky; podmínky budou specifikované 
na příští schůzi. 
 
Dále byly odsouhlaseny odměny pro trenéry Josefa Karase a Miroslava Záhořáka za jejich 
práci v roce 2023. 
 

7. Proplácení soustředění v roce 2024: 
 
Výbor se usnesl, že v následujícím roce budou opět oddílem propláceny nákladů trenérů 
na ubytování a stravu na oddílových soustředěních v ČR, tzn. na těch soustředěních, které 
budou výborem schváleny. Výbor do příští schůze vymezí podmínky proplácení. 
 

8. Dopis Jana Pleschingera: 
 
Výbor bere na vědomí dopis zaslaný Janem Pleschingerem. 

 
9. Příprava volební členské schůze: 

 
 Výbor se shodnul na termínu volební členské schůze 5. 3. 2024. 
 
Příští schůze výboru se bude konat v 1. týdnu v únoru 2024 
 

 
Skončeno a podepsáno v 18.00 hodin. 
 
Jana Pavlíková 
 


